

OWNERS ASSOCIATION

اتحاد الملاك

Basic Lines W.L.L. is a real estate solutions company offering a variety of services including:

- Owners Association (OA) establishment and management
- Real estate valuation
- Property management
- Real estate brokerage
- Feasibility studies and market research

The Real Estate Regulatory Authority (RERA), in accordance with the real estate sector regulation law (law 27 of 2017) and Resolution 1 of 2020 requires unit owners in joint properties to establish an owners association. Basic Lines provides a range of owners association services, including establishing and managing OAs and registering OA with RERA.

Contact our expert team with any real estate-related enquiries:

الخطوط الاساسية ذ.م.م. هي شركة حلول عقارية تقدم مجموعة متنوعة من الخدمات بما في ذلك:

- تأسيس وإدارة اتحاد الملاك
- تقييم العقارات
- إدارة الممتلكات
- السمسرة العقارية
- دراسات الجدوى وأبحاث السوق

تُلزم مؤسسة التنظيم العقاري لدى مملكة البحرين ، وفقاً لقانون تنظيم قطاع العقارات (قانون 27 لعام 2017) والقرار 1 لعام 2020، مالكي الوحدات في العقارات المشتركة بإنشاء اتحاد الملاك. توفر شركة الخطوط الاساسية ذ.م.م. مجموعة من خدمات اتحاد الملاك، بما في ذلك إنشاء وإدارة الاتحادات وتسجيلها في مؤسسة التنظيم العقاري.

الرجاء التواصل مع فريقنا من الخبراء بخصوص أي استفسارات متعلقة بالعقار:

Basic Lines is licensed by the Real Estate Regulatory Authority as Provider of valuations, property management, owners association management and real estate brokerage.



Abdulmajeed Al Qassimi
Assistant Consultant
M +973 3773 3766
abdulmajeed.alqassimi@basiclines.com

